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Brez hitrih sprememb
Alenka Žagar-Slana, predsednica skupščine občine Ljubljana
Center, me je sprejela že takoj naslednji dan po izvolitvi na
svojem domu. Otroci so pravkar odšli v šolo, je dejala in ob tej
priložnosti sem izvedel, da ima tri šoloobvezne otroke. Izvedel
sem tudi, da /e bila dos/e/ predstojnica šolskega dlspanzerja za
Bežigradom, ki ima na skrbi nič manj kot 12.000 bežigrajskih
šolarjev.

Predpostavljam, da ste bili
uspešni v svojem poklicu. Za-
kaj ste se kot zdravnica odlo-
čili, da prevzamete dolžnost,
ki je povsem drugačna od ti-
ste, ki stejo opravljali doslej?

- Odločitev ni bila lahka, to
priznam. Vendar tisti, ki poz-
na dispanzersko delo ve, da
lahko to delo opravljaš rutin-
sko, če pa se zanj zavzameš,
potem je potrebna velika
stopnja strokovnosti. In pove-
dati moram, da sem si svojo
strokovnost dopolnila izključ-
no v prostem času, saj med
službovanjem za to nisem
imela priložnosti.

Ce že govorimo o strokov-
nosti zdravniškega poklica,
ali menite, da vam bo prekini-
tev dela na tem področju ško-
dovala pri vašem poklicnem
znai\ju?

- Strokovno se bom izpo-
polnjevala naprej in namera-
vam s svojega področja na-
praviti tudi doktorat. Štirilet-
na prekinitev je lahko samo
dobrodošla, saj je treba v živ-
Ijenju marsikaj spremeniti.
Sicer pa moram takoj poveda-
ti, da bom po štiriletnem man-
datu nadaljevala s svojo
zdravniško prakso.

Na seji skupščine ste izjavi-
li, da boste delo predsednika
občine opravljali profesional-
no. Ali po vašem mneiyu ni le
prevelika razlika med vašim

dosedanjim delom in dolž-
nostmi, ki vas čakajo?

- Dispanzersko delo je zelo
raznovrstno in zahteva števil-
ne komunikacije z Ijudmi.
Mnogo Ijudi je tudi takih, ki
ne prihajajo k zdravniku sa-
mo s svojimi zdravstvenimi
problemi ampak tudi s svoji-
mi vsakdanjimi težavami. Me-
nim, da mora biti predsednik
občine odprt predvsem do
človeških problemov in v tem
smislu vidim neke vrste kon-
tinuiteto svojega dela, ne pa
diametralno nasprotne dolž-
nosti.

V okviru Demosa pripadate
Slovenski demokratični zvezi.
Zakaj ste se odločili za politič-
no pripadnost tej stranki?

- Bila sem na ustanovnem
sestanku v začetku lanskega
leta. Ugotovila sem, da gre za
nekaj novega, da ustvarja po-
litični pluralizem neko novo
ravnovesje v naši družbi. Ta-
krat sem se odločila in podpi-
sala pristopno izjavo. Potem
nisem več sodelovala pri delu
stranke, vendar so me njeni
aktivisti poiskali in tako se je
začelo moje aktivno delo-
vanje.

Dosedanja skupščina in iz-
vršni svet občine Center sta
zastavila določeno delo, veli-
ko stvari sta opravila, veliko
zadev pa je ostalo odprtih. Ali
menite, da so te trditve točne;
ali menite, da bo potrebno za-
staviti delo drugače?

- Odločno nasprotujem
prehitrim in radikalnim spre-
membam. Vse moramo dobro
pretehtati, saj hitre spremem-
be lahko prinesejo predvsem
škodo in kaj malo koristi. Že-
limo sodelovati z dosedanjo
občinsko upravo in tudi iz-
kušrye občinskih funkcionar-
jev nam bodo dobrodošle.
Najprej moramo napraviti bi-
lanco in ugotoviti, kakšno de-
diščino smo dobili. Skrbno
moramo proučiti načrte in po-
glede, ki jih je podal doseda-
ryi član IS in kandidat za no-
vega predsednika izvršnega
sveta Sergej Mozetič (skupš-

čina ga ni potrdila in je name-
sto njega poverila mandat za
sestavo izvršnega sveta Bran-
ku Cvelbarju - op. pisca) in
uveljaviti bomo morali vse ti-
sto, kar je dobro in pozitivno.

Katere naloge so po vašem
mneryu pred novim izvršnim
svetom naše občine?

- Koristno bi bilo, da na-
pravi novi izvršni svet - ko se
bo konstituiral - analitski na-
črt. Menim, da bi bilo potem
umestno upoštevati počitni-
ške mesece in ohraniti narav-
ni ritem dopustov in oddiha.
Resno pa se bomo morali loti-
ti dela v jesenskem času.

Glede na to, da ste pripad-
nik Demosa, bo naše bralce
prav gotovo zanimalo, kakšna
stališča boste zastopali, kot
predsednik skupščine?

- Postala sem predsednik
skupščine, kjer so zastopane
različne stranke. Menim, da je
moja dolžnost. prisluhniti
vsem, saj je bistvo demokraci-
je prav v pametnih konzulta-
cijah in kompromisih. Stran-
karsko pripadnost bom mora-
la podrediti splošnim zahte-
vam občine in živ ĵenju ob-
čanov.

Kakšen je vaš odnos do se-
danje občinske uprave?

- Predvsem menim, da se
bo morala občinska uprava
zasidrati na sposobnih stro-
kovnjakih, ki jih v sedanji
strukturi delavcev te uprave
ni malo.

- Ali imate že določene za-
misli o sestavi novega občin-
skega izvršnega sveta, kar si-
cer ne sodi v vašo pristojnost
ampak v pristojnost manda-
taija?

- Res je, na tq vprašanje bi
moral odgovoriti mandatar
gospod Branko Cvelbar. Me-
nim pa, da bo sestavil občin-
ski izvršni svet v okviru De-
mosa. Pričakujem, da bodo
druge stranke sodelovale kot
konstruktivna opozicija.
V tem pogledu se mi zdi, da so
prepiri v občinskem parla-
mentu nekaj povsem normal-
nega in da se bomo na ta pra-
vila igre morali še privaditi.

Kakšna je vaša vloga v tem
smislu?

- Če so konfrontacije niy-
ne, potem je moja vloga v pre-
moščanju teh konfrontacij.
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